

Title (en)

Apparatus for steaming articles of clothing.

Title (de)

Vorrichtung zum Aufdämpfen von Kleidungsstücken.

Title (fr)

Dispositif pour traiter au moyen de vapeur des articles vestimentaires.

Publication

EP 0345526 A1 19891213 (DE)

Application

EP 89109262 A 19890523

Priority

DE 8807468 U 19880608

Abstract (en)

The invention relates to an apparatus for steaming articles of clothing. The apparatus comprises at least one treatment chamber which surrounds a shaped body and which is essentially closed during the steaming operation. To simplify the exchange of the articles of clothing to be steamed, the chamber wall (5) is designed as a curtain which can be folded together telescopically in an essentially vertical direction and is retained on the chamber ceiling (4) and which is guided on lateral essentially vertical guide rods (17) arranged next to the curtain (5). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Aufdämpfen von Kleidungsstücken. Die Vorrichtung umfaßt mindestens eine, einen Formkörper umgebende Behandlungskammer, die während des Aufdämpfens im wesentlichen verschlossen ist. Um das Auswechseln der aufzudämpfenden Kleidungsstücke zu vereinfachen ist die Kammerwandung (5) als im wesentlichen vertikal teleskopartig in sich zusammenschiebbarer Vorhang ausgebildet, der an der Kammerdecke (4) gehalten und an seitlichen, neben dem Vorhang (5) angeordneten, im wesentlichen vertikalen Führungsstangen (17) geführt ist.

IPC 1-7

D06F 73/02

IPC 8 full level

D06F 73/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

D06F 73/02 (2013.01)

Citation (search report)

- DD 26068 A
- LU 67797 A1 19730828
- FR 2220613 A1 19741004 - PARLOUR NOEL [GB]
- FR 2290523 A1 19760604 - REBISCOUL GERARD [FR]
- FR 1222141 A 19600608
- DE 1509265 A1 19690522 - DOERING ERICH
- FR 2410117 A1 19790622 - PLANET WATTOHM SA [FR]
- DE 8022698 U1 19801120
- DE 3205234 A1 19830825 - BROELLOS GUENTHER
- EP 0122569 A2 19841024 - FUMAGALLI ANGELO [IT], et al

Cited by

DE9311212U1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB GR IT LI

DOCDB simple family (publication)

DE 8807468 U1 19890309; EP 0345526 A1 19891213

DOCDB simple family (application)

DE 8807468 U 19880608; EP 89109262 A 19890523